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§ 79 Val av justerare 
 
Sammanfattning 
Datum för justering är den 18 juni 2025. 
 
Beslut 
1. Förskolenämnden utser Linda Obiedzinski (M) att justera dagens protokoll. 
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§ 80 Information från förvaltningen 2025 

FSKF-2024-15609 
 
Sammanfattning 
Förskoledirektör Serene Rosberg informerar om den artikelserie som publicerats i 
Sydsvenska dagbladet kring förskollärartätheten på förskolorna i Malmö. Hon lyfter att det 
står i skollagen att det måste finnas förskollärare i förskolan men att skollagen inte anger 
hur många förskollärare det måste finnas per enhet eller avdelning. 
 
Moa Morin, enhetschef på avdelning kvalitet och utveckling, informerar om statistiken 
avseende andel förskollärare på de kommunala förskolorna. Nämnden får även del av 
statistik per enhet för åren 2022-2024. Förskoleförvaltningen använder den officiella 
statistiken om skolväsendet och barnomsorgen som Skolverket ansvarar för. 
 
Ida Bodin Eriksson, förvaltningsjurist, informerar nämnden om gällande villkor för 
tillsynen av fristående förskolor med anledning av artikelserien i Sydsvenska dagbladet. 
 
Beslut 
1. Förskolenämnden har tagit del av informationen. 
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§ 81 Information rörande uppföljning kring förvaltningens arbete och 
insatser för att motverka hedersrelaterat våld och förtryck i Malmös 
förskolor 

FSKF-2025-1393 
 
Sammanfattning 
Förskolenämnden informeras om förvaltningens arbete för att motverka hedersrelaterat 
våld och förtryck i Malmös förskolor. 
 
Beslut 
1. Förskolenämnden har tagit del av informationen. 
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§ 82 Budgetskrivelse 2026 

FSKF-2025-260 
 
Sammanfattning 
Förskoledirektör Serene Rosberg föredrar ärendet i korthet för nämnden. 
 
Förskolenämnden översänder årligen en budgetskrivelse till kommunstyrelsen som 
underlag inför budgetberedningen inför kommande år. Här beskriver nämnden dels 
händelser och förändringar i omvärlden som påverkar förutsättningarna för att utföra 
nämndens uppdrag, dels arbetet för att utveckla en likvärdig förskola med god kvalitet och 
samverkan med andra nämnder, myndigheter och civilsamhället för likvärdiga 
uppväxtvillkor för alla barn i Malmö. Nämnden står inför fortsatta utmaningar där 
konsekvenserna av ett minskat barnantal i kombination med lägre statsbidrag och ökande 
lokalkostnader innebär ansträngda ekonomiska förutsättningar. I budgetskrivelsen förs 
fram att stärkt kvalitet och likvärdighet för barnen i Malmö förutsätter en långsiktigt hållbar 
finansiering. 
 
Beslut 
1. Förskolenämnden godkänner Budgetskrivelse 2026 och översänder den till 
kommunstyrelsen. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Linda Obiedzinski (M), Pernilla Röjner (M) och Jan-Eric Johansson (M) inkommer med ett 
särskilt yttrande, bilaga 1. 
 

Yrkanden 
Nina Jakku (V) yrkar att på sida 25, innan andra frågan lägga till följande: 
 
1. Det är av yttersta vikt att nämnden fullt ut kompenseras för pris- och löneökningar samt 
att de höjda ambitionerna och kraven som huvudmannen åläggs, möts med stärkta 
ekonomiska resurser i kommunbidragstilldelningen. I helhet bör verksamhetens kvalitet 
inte enbart bibehållas, utan höjas. 
 
2. Med tanke på att kommunfullmäktiges årsanalys visar att den ojämna fördelningen av 
förskollärare påverkar flera av stadens övergripande mål negativt, hade det varit önskvärt 
att detta följdes av tydliga ekonomiska satsningar för att åtgärda problemet. 
 
3. Likaså växer barngruppernas storlek och det är sedan länge ett omfattade problem på 
stadens förskolor, utan en riktad förstärkning av kommunbidraget kommer barngruppernas 
storlek inte att minska. 
 
4. Drygt tio procent av stadens kommunala förskolor bedrivs i lokaler som bedömts vara i 
dåligt eller mycket dåligt skick. För att säkerställa en god arbetsmiljö och långsiktigt hållbara 
förutsättningar för förskolans verksamhet behöver dessa lokaler avvecklas. Detta kräver 
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både en riktad förstärkning av kommunbidragsramen i kommande budgetår och en 
långsiktig ekonomisk planering, då nya lokaler ofta innebär betydligt högre kostnader. 
Lokalkostnader är redan idag förvaltningens näst största utgiftspost efter personal, vilket 
gör det avgörande att lokalförsörjningen planeras strategiskt – så att resurser inte trängs 
undan från verksamhetens kärna: undervisning och omsorg. 
 
Ordföranden Mohamed Yassin (MP) yrkar bifall till Nina Jakkus (V) yrkanden 1, 2 och 4, 
men däremot avslag till yrkande 3. 
 
Linda Obiedzinski (M) yrkar bifall till samtliga yrkanden från Nina Jakku (V). 
 
Även Michael Hård af Segerstad (SD) yrkar bifall till Nina Jakkus (V) samtliga yrkanden. 
 

Beslutsgång 
Mohamed Yassin (MP) inleder med att behandla Nina Jakkus (V) tilläggsyrkanden, ett i 
taget. 
 
Ordföranden börjar med att hantera yrkande 1 och finner att nämnden godkänner detta. 
 
Sedan frågar Mohamed Yassin (MP) om nämnden godkänner yrkande 2, varpå han finner 
att nämnden godkänner det. 
 
Därefter frågar ordföranden om nämnden kan avslå eller godkänna yrkande 3. Mohamed 
Yassin (MP) uppfattar att nämnden bifaller yrkande 3. 
 
Slutligen frågar Mohamed Yassin (MP) om det är nämndens mening att bifalla yrkande 4 
och finner att nämnden godkänner detta yrkande. 
 
Avslutningsvis frågar ordföranden Mohamed Yassin (MP) om det är nämndens mening 
att godkänna Budgetskrivelse 2026 med beslutade tilläggsyrkanden samt översända 
skrivelsen till kommunstyrelsen. Ordföranden finner att nämnden godkänner detta. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse Förskolenämnden 250611 Budgetskrivelse 2026 
• Förslag till Budgetskrivelse 2026 
• Förslag till Budgetskrivelse 2026 tillgänglighetsanpassad 
• Enkel prövning av barnets bästa Budgetskrivelse 2026 FSKN 
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Bilaga 1           

 

Särskilt yttrande 
 

FSKF-2025-260 Budgetskrivelse 2026 
 

Budgetskrivelse 2026 ger en relativt tydlig bild av förskolenämndens utmaningar och svårigheter 
inför kommande år. Däremot saknas fortfarande den tydlighet i relation till ekonomiska 
förutsättningar som Moderaterna anser behövs. Om inte förskolenämnden under kommande år 
tilldelas högre kommunbidrag eller det görs ordentliga förändringar i förskolenämndens arbete 
och prioriteringar, kommer det vara en omöjlighet att bibehålla nuvarande nivå på verksamheten 
- för att inte tala om att göra förbättringar inom verksamheten. Det är därför problematiskt att de 
styrande partierna redan i kommunbudgeten för 2025 aviserade att förskolenämnden under nästa 
år, 2026, kommer tilldelas mindre pengar.  

 

Förskolenämnden 2025-06-11 
 

Linda Obiedzinski (M) 

Pernilla Röjner (M)                

Jan-Eric Johansson (M)  

Philip Dante (M)                    

Oskar Wendel (M)             
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§ 83 Lägesbedömning - förutsättningar och tema 2025 

FSKF-2025-261 
 
Sammanfattning 
Moa Morin, enhetschef på avdelning kvalitet och utveckling, föredrar ärendet i korthet. 
 
Lägesbedömning – förutsättningar och tema 2025 är en del i det systematiska kvalitetsarbetet och 
ett underlag som bidrar till huvudmannens övergripande uppföljningar, analyser och 
planering. I rapportens första del redovisas nyckeltal som kan kopplas till förskolornas 
förutsättningar att genomföra kärnuppdraget. I rapportens andra del undersöks hur 
nyckeltal och andra underlag som beskriver förskolornas fysiska miljöer kan användas för 
att öka huvudmannens kunskap om förskolornas strukturella förutsättningar. 
 
Beslut 
1. Förskolenämnden har tagit del av Lägesbedömning – förutsättningar och tema 2025.  
 
2. Förskolenämnden översänder Lägesbedömning – förutsättningar och tema 2025 till 
kommunstyrelsen för kännedom. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Linda Obiedzinski (M), Pernilla Röjner (M) och Jan-Eric Johansson (M) inkommer med ett 
särskilt yttrande, bilaga 2. 
 
Nina Jakku (V) och Ana Maria Stuparich (V) anmäler ett särskilt yttrande, bilaga 3. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse Förskolenämnden 250611 Lägesbedömning förutsättningar och 

tema 2025 
• Lägesbedömning - förutsättningar och tema 2025 
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Bilaga 2           

 

Särskilt yttrande 
 

FSKF-2025-261 Lägesbedömning - förutsättningar och tema 2025 
 

Lägesbedömning - förutsättningar och tema 2025 beskriver på ett relativt tillfredställande sätt de 
utmaningar som Malmös förskolor har och kommer ha de kommande åren. Vad som saknas är 
tydliga beskrivningar av de insatser som görs, och framför allt vilka insatser som avses att göras 
framöver. Återigen är frågan om lokaler aktuell, där 10% av lokalerna bedöms vara i dåligt eller 
mycket dåligt skick, samtidigt som förskolenämndens lokalkostnader de senaste tio åren ökat med 
50%. Malmös förskolor har omfattande problem - med likvärdighet, kompetensförsörjning och 
att vår skrala budget äts upp av ständigt skenande lokalkostnader. Utan en tydlig politisk vilja och 
riktade uppdrag kommer det fortsatt vara en omöjlighet att säkerställa en likvärdig förskola för 
Malmös barn. 

Förskolenämnden 2025-06-11 
 

Linda Obiedzinski (M) 

Pernilla Röjner (M)                

Jan-Eric Johansson (M)  

Philip Dante (M)                    

Oskar Wendel (M)             
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Bilaga 3        
         
  

Särskilt yttrande 
 

Ärende nr 5. Lägesbedömning – förutsättningar och tema. 
 
I ärendet fick nämnden ta del av en välskriven och informativ lägesbedömning.  
 
Lägesbedömningen uppger att lite drygt 10 % av de kommunala förskolornas lokaler bedöms 
vara i dåligt eller mycket dåligt skick. Det beskrivs som en mindre andel. Vi önskar att påpeka att 
andelen inte bör ses som liten. Andelen utgör ett omfattande problem när den omräknas till antal 
barn som går på dessa förskolor och antal personal som arbetar där. Dessa förskolor behöver 
avvecklas och ersättas skyndsamt.  
 
Barngruppernas storlek fortsätter att växa, även om nämnden fattat beslut om att arbeta för att 
dessa ska minska. Det är särskilt anmärkningsvärt i ett sammanhang där antalet förskolebarn 
minskar.  

Det är bra att det genomsnittliga antal personal per rektor minskat, även om det fortfarande är 
anmärkningsvärt högt. Spannet är också omfattande och de rektorer som ligger i den övre delen 
har orimligt många medarbetare.  

 
Av ovan framlagda skäl avger vi detta särskilda yttrande.  

 

Förskolenämnden 2025-06-11  
 

Nina Jakku 

Ana Maria Stuparich 

Katarina Brändström 

Ahrne Christiansson 

12



 
 
 
 
 
 

 
 
 

§ 84 Uppdrag från förskolenämnden att ta fram en särskild 
konsekvensanalys över lokalkostnadsutveckling, med särskilt fokus 
på möjligheter att långsiktigt säkerställa en god och likvärdig 
förskola 

FSKF-2025-988 
 
Sammanfattning 
Förskolenämnden har gett förskoleförvaltningen i uppdrag att ta fram en särskild 
konsekvensanalys av lokalkostnadsutvecklingen. Syftet är att göra en särskild 
konsekvensanalys av förskolenämndens lokalkostnadsutveckling i Malmö stad där fokus 
ligger på att långsiktigt säkerställa en god och likvärdig förskola för alla barn. Denna analys 
baseras på lokalbehovsplanen 2026–2035 (FSKF-2024-389) och styrdokument inom 
förskolans ansvarsområde, såsom Skollagen (2010:800) och Läroplanen för förskolan (Lpfö 
18).  
 
Beslut 
1. Förskolenämnden godkänner redovisningen. 
 
2. Förskolenämnden skickar rapporten till kommunstyrelsen och andra berörda nämnder 
och förvaltningar för kännedom. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Michael Hård af Segerstad (SD) och Arian Bagher (SD) inkommer med ett särskilt 
yttrande, bilaga 4. 
 
Linda Obiedzinski (M), Pernilla Röjner (M) och Jan-Eric Johansson (M) inkommer med ett 
särskilt yttrande, bilaga 5. 
 
Nina Jakku (V) och Ana Maria Stuparich (V) anmäler ett särskilt yttrande, som de senare 
väljer att dra tillbaka. Detta skulle ha varit bilaga 6. 
 

Yrkanden 
Linda Obiedzinski (M) yrkar om en ytterligare beslutsmening i ärendet som lyder enligt 
följande: 
 
Förskolenämnden skickar rapporten till kommunstyrelsen och andra berörda nämnder och förvaltningar för 
kännedom. 
 
Ordföranden Mohamed Yassin (MP) yrkar bifall till Linda Obiedzinskis (M) förslag om en 
ytterligare beslutsmening. 
 
Nina Jakku (V) yrkar också bifall till Linda Obiedzinskis (M) förslag. 
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Beslutsgång 
Mohamed Yassin (MP) inleder med att fråga om det är nämndens mening att lägga till en 
ytterligare beslutmening i ärendet och finner att nämnden beslutar om att göra så. 
 
Ordföranden Mohamed Yassin (MP) behandlar därefter båda beslutsmeningarna på samma 
gång och frågar om det är nämndens mening att godkänna dessa. Mohamed Yassin 
(MP) finner att nämnden instämmer i detta. 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse Förskolenämnden 250611 Uppdrag från förskolenämnden att ta 

fram en särskild konsekvensanalys över förskolenämndens lokalkostnadsutveckling, 
med särskilt fokus på förskolenämndens 

• Lokalbehovsplan 2026-2035 
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Bilaga 4       
    

 

Särskilt yttrande 
 

FSKF-2025-988 Uppdrag från förskolenämnden att ta fram en särskild 
konsekvensanalys över lokalkostnadsutveckling, med särskilt fokus på 
möjligheter att långsiktigt säkerställa en god och likvärdig förskola 
 

Med ett minskande barnantal tar förskolenämnden tillfället i akt och bygger nya förskolor. Med 
tillfälliga paviljonger vars bygglov löper ut samt en hel del lokaler som inte anses vara av god eller 
mycket god kvalitet behövs det bygga nytt. En utmaning som uppkommer är kostnaden för de 
nya lokalerna. Vid nybygge är dessa väldigt dyra och med högre kvalitet på lokaler bedöms dessa 
vara väldigt kostsamma. Förvaltningen bedömer lokalkostnadsutvecklingen som svår att 
finansiera inom befintlig ekonomisk ram. 

 Sverigedemokraterna inser behovet av nybygge. Med en hel del trista lokaler som knappast kan 
vara bra för barnen behövs det nytt och bättre. Den ekonomiska frågan är av betydelse men det 
är också främst de första åren det är dyrt, därefter jämnar det ut sig. Men pengar finns. Allt som 
krävs är viljan att ta pengar från allt icke-nödvändigt till det som faktiskt är nödvändigt. Det är 
trots allt förskolans uppdrag att erbjuda ändamålsenliga lokaler. Sverigedemokraterna har länge 
budgeterat betydligt mer pengar för förskolan och förväntar sig att de nya lokalerna byggs utan 
några negativa konsekvenser för resten av förskoleförvaltningen.   

 
Förskolenämnden 2025-06-11 
 

Michael Hård af Segerstad (SD) 

Arian Bagher (SD) 
 
Linda Nordin (SD) 

Axel Jakobsson (SD) 
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Bilaga 5           

 

Särskilt yttrande 
 

FSKF-2025-988 Uppdrag från förskolenämnden att ta fram en särskild 
konsekvensanalys över lokalkostnadsutvecklingen med särskilt fokus på 
möjligheter att långsiktigt säkerställa en god och likvärdig förskola 
 

I november 2024 la Moderaterna förslag om att ta fram en särskild konsekvensanalys över 
förskolenämndens lokalkostnadsutveckling. Detta förslag vann nämndens gehör, och har nu 
presenterats för nämnden. Bakgrunden till Moderaternas förslag var att förskolenämnden i många 
år, och då senast enligt Lokalbehovsplanen, har och kommer ha lokalkostnadsrelaterade problem. 
2025 år består hälften av förskolenämndens ökade kostnader av just ökade lokalkostnader, och 
sådana ökningar väntas även kommande år. Den nya internhyresmodellen är problematisk för 
förskolenämndens finansiering av nya lokaler. Förskolenämndens lokalkostnadsproblematik är 
dock inte ny - lokalkostnaderna har skenat under de senaste åren, både i relation till staden, riket 
och andra jämförbara städer.  

Den konsekvensanalys som nu presenterats för förskolenämnden visar med all önskvärd tydlighet 
vilka utmaningar som finns. Då fler nämnder och förvaltningar borde ta del av denna 
konsekvensanalys, yrkade Moderaterna att ”Förskolenämnden skickar rapporten till 
kommunstyrelsen och andra berörda nämnder och förvaltningar för kännedom.”, vilket 
resterande nämnd ställde sig bakom.  

 
Förskolenämnden 2025-06-11 
 

Linda Obiedzinski (M) 

Pernilla Röjner (M)                

Jan-Eric Johansson (M)  

Philip Dante (M)                    

Oskar Wendel (M)             
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§ 85 Uppdrag från förskolenämnden att ta fram ett kunskapsunderlag 
innefattande prövning av barnets bästa och arbetsmiljöaspekter vad 
gäller stora förskolor (över 120 barn) 

FSKF-2024-8963 
 
Sammanfattning 
Gabriella Fricke, enhetschef för fysisk miljö, håller en kort dragning i ärendet. 
 
Förskolenämnden beslutade i januari 2024 att ”ge förvaltningen i uppdrag att inkomma 
med ett kunskapsunderlag som innefattar både barnkonsekvensanalys och 
arbetsmiljöaspekter vad gäller stora förskolor (över 120 barn)” (Förskolenämnden, 2024-
01-24, §15). Med utgångspunkt i uppdraget har förskoleförvaltningen tagit fram en rapport 
om större förskoleenheters påverkan på medarbetarnas arbetsmiljö och på barnens 
utbildning och omsorg. 
 
Beslut 
1. Förskolenämnden godkänner informationen. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Nina Jakku (V) och Ana Maria Stuparich (V) anmäler ett särskilt yttrande, bilaga 7. 
 
Michael Hård af Segerstad (SD) och Arian Bagher (SD) inkommer med ett särskilt 
yttrande, bilaga 8. 
 

Yrkanden 
Zinaida Kajevic (S) och Leon Nawrot (L) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden Mohamed Yassin (MP) uppfattar att det finns ett förslag till beslut och frågar 
om nämnden kan godkänna informationen, vilket nämnden gör. 
 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse Förskolenämnden 250611 Uppdrag från förskolenämnden att ta 

fram ett kunskapsunderlag innefattande prövning av barnets bästa och 
arbetsmiljöaspekter vad gäller stora förskolor 

• Rapport Uppdrag stora förskolor 
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Bilaga 7        
         
  

Särskilt yttrande 
 

Ärende nr 7. Uppdrag från förskolenämnden att ta fram ett kunskapsunderlag 
innefattande prövning av barnets bästa och arbetsmiljöaspekter vad gäller 
stora förskolor (över 120 barn).  
 
I ärendet fick nämnden ta del av ett kunskapsunderlag om stora förskolor, detta har 
Vänsterpartiet önskat länge.  
 
Kunskapsunderlaget visar både för- och nackdelar med stora enheter, men i många av fallen 
handlar det också om de olika förskolornas lokalmässiga förutsättningar som i sig inte handlar om 
förskolornas storlek. Vi är fortsatt bekymrade över att stadsbyggnads- och budgetfrågor är 
överordnade i sammanhanget och vi ser framemot mer omfattande forskning på området.   
 
 
Av ovan framlagda skäl avger vi detta särskilda yttrande.  

 

Förskolenämnden 2025-06-11  
 

Nina Jakku 

Ana Maria Stuparich 

 

Med instämmande av 

Katarina Brändström 

Ahrne Christiansson 
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Bilaga 8       
    

 

Särskilt yttrande 
 

FSKF-2024-8963 Uppdrag från Förskolenämnden att ta fram ett kunskaps-
underlag innefattande prövning av barnets bästa och arbetsmiljöaspekter vad 
gäller stora förskolor (över 120 barn) 
 
Sverigedemokraterna är generellt inte övertygade om att det mest optimala för barnen skulle vara 
att vistas på en riktigt stor förskola. I rapporten kan man läsa om både utmaningar och 
möjligheter.  

Som stora förskolor räknas där barnantalet överstiger 120 barn. Sverigedemokraterna har påpekat 
att det är märkligts att det inte kan anges någon maxgräns på hur stor en förskola anses få vara. 
Rimligtvis borde det finnas en gräns på hur stora dessa kan vara och man bör kunna utgå från en 
modell eller exempel på hur stora förskolorna kan vara för att det ska bli så bra som möjligt för 
både barn och personal. 

Vi Sverigedemokrater anser att det är viktigt att man noggrant följer forskningen som pågår 
kopplat till storlekarna och vi anser att fler och mer djupgående studier krävs då dessa stora 
förskolor initialt är rätt svåra att kunna bedöma om det är till barnens fördel eller inte. Som ett 
exempel på en stor förskola i Malmö kan vi nämna Rönneholm där det finns 16 avdelningar och 
kapacitet för 295 barn.  

Risken med dessa stora förskolor är att dem blir en ”barnfabrik” och Sverigedemokraterna vill 
belysa att det inte finns tillräckligt med studier som visar att just dessa stora förskolor är särskilt 
lämpliga. 

 
Förskolenämnden 2025-06-11 
 

Michael Hård af Segerstad (SD) 

Arian Bagher (SD) 
 
Linda Nordin (SD) 

Axel Jakobsson (SD) 
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§ 86 Remiss angående Remiss Utbildningsdepartementet - Förbättrat 
stöd i skolan (SOU 2025:44) 

FSKF-2025-4386 
 
Sammanfattning 
Förskolenämnden har fått möjlighet att yttra sig över remiss Förbättrat stöd i skolan - 
Delbetänkande av Utredningen om En förbättrad elevhälsa (SOU 2025:44). Förskoleförvaltningen 
föreslår förskolenämnden att ställa sig bakom de förslag som rör förskola och som syftar 
till att undanröja hinder för ett tidigt och snabbt stöd. Förskoleförvaltningen lyfter dock i 
sitt förslag till yttrande att utredningen inte i tillräckligt stor utsträckning tagit hänsyn till 
förskolans uppdrag och förutsättningar. Förslaget till yttrande betonar vikten av att 
förskolans uppdrag och förutsättningar grundligt utreds vid förändringar i styrande 
författningar som rör skolformen. 
 
Beslut 
1. Förskolenämnden godkänner förvaltningens förslag till yttrande. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse Förskolenämnden 250611 Remiss angående Remiss 

Utbildningsdepartementet - Förbättrat stöd i skolan (SOU 2025:44) 
• Förslag till yttrande över remiss angående Remiss Utbildningsdepartementet - 

Förbättrat stöd i skolan (SOU 2025:44) 
• Förbättrat stöd i skolan (SOU 2025:44) 
• Följebrev Remiss Utbildningsdepartementet - Förbättrat stöd i skolan (SOU 

2025:44) 
• Länk till remissen 
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§ 87 Remiss angående Återrapportering kring kraftsamlande insatser 

FSKF-2025-3697 
 
Sammanfattning 
Förskolenämnden har fått möjlighet att yttra sig över remiss från Stadskontoret angående 
Återrapportering kring kraftsamlande insatser. Förskoleförvaltningen lyfter i förslaget till yttrande 
att det är genom att bedriva en förskoleverksamhet av god kvalitet och med utgångspunkt i 
skollagen och förskolans läroplan, som nämnden i första hand bidrar i arbetet för att 
minska ojämlikheterna i staden. Yttrandet tar sin utgångspunkt i de frågor som ställts i 
remissen och lyfter även vissa behov av att förtydliga arbetets inriktning, ramar och 
struktur. 
 
Beslut 
1. Förskolenämnden godkänner förvaltningens förslag till yttrande. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Michael Hård af Segerstad (SD) och Arian Bagher (SD) inkommer med ett särskilt 
yttrande, bilaga 9. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse Förskolenämnden 250611 Remiss angående Återrapportering 

kring kraftsamlande insatser 
• Förslag till yttrande över remiss angående Återrapportering kring kraftsamlande 

insatser 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 250324 Återrapportering kring kraftsamlande insatser; 

nu fråga om remiss 
• Bilaga A – Kraftsamlande insatser PM 
• Protokollsutdrag KSAU §141  Återrapportering kring kraftsamlande insatser; nu 

fråga om remiss 
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Bilaga 9       
    

 

Särskilt yttrande 
 

FSKF-2025-3697 Remiss angående Återrapportering kring kraftsamlade 
insatser 
 
Att förskolan är väldigt viktig del i ett barns utveckling råder det ingen tvekan om. Att det i 
Malmö råder stora ojämlikheter mellan olika områden är allmänt känt. Sverigedemokraterna anser 
att det arbetet som förvaltningen gör är viktigt. När det gäller det uppsökande arbetet i 
samverkan med föreningsbaserade förskolelotsar riktat till familjer bosatta i socioekonomiskt 
utsatta områden med låg inskrivningsgrad i förskola där arbetet bedrivs dialogbaserat på de 
vanligast förekommande språken så anser vi att det är viktigt att lyfta att denna verksamhet 
bedrivs på annat språk än svenska. Vi har förståelse att de familjer som verksamheten riktar sig 
till inte behärskar det svenska språket. Detta är en svår balansgång då det svenska språket skall 
vara det språket som skall användas i stadens verksamheter. I yttrandet som nämnden lämnat står 
det att de vanligste förekommande språken på frågan vilka språk och hur många kunde 
tjänstepersonerna ej svara på detta. Vi har förståelse att viss del av verksamheten bedrivs på annat 
språk en svenska. Dock så ska förvaltningen alltid arbeta för att det svenska språket är det som 
skall gälla i all verksamhet och endast i undantagsfall får annat språk användas. 

 
Förskolenämnden 2025-06-11 
 

Michael Hård af Segerstad (SD) 

Arian Bagher (SD) 
 
Linda Nordin (SD) 

Axel Jakobsson (SD) 
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§ 88 Remiss angående Remiss från Utbildningsdepartementet - Utökad 
registerkontroll i utbildningsväsendet och en ny grund för 
avskiljande av studenter 

FSKF-2025-4680 
 
Sammanfattning 
Förskolenämnden har fått möjlighet att yttra sig över promemorian Utökad registerkontroll 
i utbildningsväsendet och en ny grund för avskiljande av studenter (U2025/01126). 
 
Utredningen föreslår att förändringarna träder i kraft den 1 juli 2026. 
 
Förskoleförvaltningen bedömer att en utökad registerkontroll är relevant för att skydda 
barn och unga från personer som inte är lämpligaatt arbeta eller göra praktik i förskolan. 
 
Förskoleförvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande där förvaltningen föreslår att 
förskolenämnden ställer sig positiv till förslaget. 
 
 
Beslut 
1. Förskolenämnden godkänner förvaltningens förslag till yttrande. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Michael Hård af Segerstad (SD) och Arian Bagher (SD) lämnar ett särskilt yttrande, bilaga 
10. 
 
Linda Obiedzinski (M), Pernilla Röjner (M) och Jan-Eric Johansson (M) lämnar in ett 
särskilt yttrande, bilaga 11. 
 
Linda Obiedzinski (M), Pernilla Röjner (M) och Jan-Eric Johansson (M) reserverar sig 
muntligen till förmån för bifall till ändringsyrkandet. 
 

Yrkanden 
Arian Bagher (SD) yrkar bifall till förvaltningens förslag till yttrande. 
   
Linda Obiedzinski (M) yrkar att följande ändras i yttrandet: 
 
Att på sida 2 i förslaget till yttrande, under punkt 10.4 ersätta texten med följande formulering: 
Förskolenämnden delar inte utredningens bedömning att det saknas tillräckliga skäl att införa en 
registerkontroll under pågående anställning. 
 
Michael Hård af Segerstad (SD) ställer sig bakom Linda Obiedzinskis (M) yrkande. 
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Beslutsgång 
Ordföranden Mohamed Yassin (MP) frågar om det är nämndens mening att avslå Linda 
Obiedzinskis (M) yrkande. Ordföranden finner att nämnden avslår det. 
 
Därefter frågar Mohamed Yassin (MP) om nämnden godkänner förvaltningens förslag till 
yttrande och finner att nämnden bifalle detta. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse Förskolenämnden 250611 Remiss angående Remiss från 

Utbildningsdepartementet - Utökad registerkontroll i utbildningsväsendet och en ny 
grund för avskiljande av studenter 

• Förslag till yttrande över Remiss angående Remiss från Utbildningsdepartementet - 
Utökad registerkontroll i utbildningsväsendet och en ny grund för avskiljande av 
studenter 

• Remissmissiv 
• Utökad registerkontroll i utbildningsväsendet och en ny grund för avskiljande av 

studenter 
• Följebrev Remiss Utbildningsdepartementet - Utökad registerkontroll i 

utbildningsväsendet och en ny grund för 
• Länk till remissen 
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Bilaga 10       
    

 

Särskilt yttrande 
 

FSKF-2025-4680 Remiss angående angående Remiss från 
Utbildningsdepartementet - Utökad registerkontroll i utbildningsväsendet och 
en ny grund för avskiljande av studenter 
Regeringen har tillsatt en utredning för att se över möjligheten till utökad registerkontroll inom 
utbildningsväsendet. 

Utredningen föreslår att fler allvarliga brott ska omfattas av registerkontrollen inom 
utbildningsväsendet, bland annat brott kopplade till våld, hedersrelaterad brottslighet, 
människohandel och allmänfarliga brott. Sverigedemokraterna välkomnar att även dessa brott 
föreslås ingå i registerkontrollen. Det borde vara en självklarhet att personer som har begått 
denna typ av brott inte kan anses lämpliga att arbeta med barn. 

Vidare föreslås att giltighetstiden för registerutdraget ändras från tolv till sex månader. 
Sverigedemokraterna delar förvaltningens uppfattning och anser att detta innebär ett förstärkt 
skydd för barn och unga. 

Utredningen föreslår även att undantaget från skyldigheten att visa upp registerutdrag kortas från 
tolv till sex månader samt att registerkontroller ska omfatta uppgifter ur misstankeregisret för 
brott där åtal har väckts. Sverigedemokraterna anser att dessa förändringar innebär ett ytterligare 
förstärkt skydd för barn och unga, och ställer sig därför positiva till förslaget. 

Sammanfattningsvis anser Sverigedemokraterna att utredningens förslag utgör viktiga steg mot ett 
stärkt skydd för barn och unga inom förskolan. Vi ser positivt på en utökad registerkontroll som 
omfattar fler allvarliga brott, en kortare giltighetstid för utdrag samt möjligheten att beakta 
uppgifter ur misstankeregistret när åtal har väckts. 

 

Förskolenämnden 2025-06-11 
Michael Hård af Segerstad (SD) 

Arian Bagher (SD) 
 
Linda Nordin (SD) 

Axel Jakobsson (SD) 
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Bilaga 11           

 

Särskilt yttrande 
 

FSKF-2025-4680 Remiss angående Remiss från Utbildningsdepartementet - 
Utökad registerkontroll i utbildningsväsendet och en ny grund för avskiljande 
av studenter 
 

Moderaterna är i hög utsträckning nöjda med förvaltningens förslag till yttrande, då förvaltningen 
föreslog nämnden att ställa sig positiv till förslaget. Moderaterna anser dock att förvaltningen - 
och därefter majoriteten i nämnden - landar fel i sitt yttrande gällande punkt 10.4 i utredningen. 
Förvaltningen instämmer nämligen i utredningens slutsats, att det saknas tillräcklig grund för att 
införa registerkontroll under pågående anställning. Detta instämmer inte Moderaterna i, och 
yrkade därför på följande ändring: 

Att på sida 2 i förslaget till yttrande, under punkt 10.4, ersätta texten med följande formulering: 

Förskolenämnden delar inte utredningens bedömning att det saknas tillräckliga skäl att införa en registerkontroll 
under pågående anställning. 

Då detta yrkande inte vann nämndens gehör, valde vi att reservera oss muntligen till förmån för 
bifall. Gällande andra delar i förvaltningens förslag, instämmer Moderaterna i detta. 

 
Förskolenämnden 2025-06-11 
 

Linda Obiedzinski (M) 

Pernilla Röjner (M)                

Jan-Eric Johansson (M)  

Philip Dante (M)                    

Oskar Wendel (M)             
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§ 89 Remiss angående Uppdrag budget 2024 - ta fram ett samlat 
näringslivsprogram för Malmö; nu fråga om remiss 

FSKF-2025-4697 
 
Sammanfattning 
Förskolenämnden har fått möjlighet att yttra sig över remissversionen av ett nytt 
näringslivsprogram för Malmö. Staden ska här sträva efter en position som tillväxtmotor 
för innovativ utveckling tillsammans med ett starkt och levande näringsliv till år 2050. Här 
finns även ambitioner och mål för de kommande fem åren. Förskolenämnden föreslås 
ställa sig positiv till innehållet som lyfts i programmet. Nämnden föreslås dock påtala vikten 
av att ta med ett utbildningsperspektiv som rymmer även de yngsta barnen i Malmö. 
Dagens barn behöver ges goda förutsättningar till lärande av hög kvalitet inom förskola 
och efterföljande skolgång för att de ska kunna bidra till att förverkliga den vision som 
beskrivs för staden på lång sikt. 
 
Beslut 
1. Förskolenämnden godkänner förvaltningens förslag till yttrande. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse Förskolenämnden 250611 Remiss angående Uppdrag budget 

2024 - ta fram ett samlat näringslivsprogram för Malmö; nu fråga om remiss (STK-
2024-182) 

• Förslag till yttrande över Remiss angående Uppdrag budget 2024 - ta fram ett 
samlat näringslivsprogram för Malmö; nu fråga om remiss 

• Remissversion Näringslivsprogram för Malmö (STK-2024-182) 
• Protokollsutdrag KSAU 250422 §201  Uppdrag budget 2024 - tillsammans med 

berörda nämnder, ta fram ett samlat näringslivsprogram för Malmö; nu fråga om 
remiss (STK-2024-182) 

• Följebrev Näringslivsprogram för Malmö - remissversion 
• Tjänsteskrivelse Kommunstyrelsens Arbetsutskott 2025-04-22 Uppdrag budget 

2024 - ta fram ett samlat näringslivsprogram för Malmö; nu fråga om remiss (STK-
2024-182) 

• Remissinstanser näringslivsprogrammet (STK-2024-182) 
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§ 90 Remiss angående Motion Carin Gustafsson (V), Nina Jakku (V) och 
Lisa Stolpe (V) om att stärka barns och elevers språkutveckling och 
införa logoped i pedagogisk verksamhet 

FSKF-2025-3117 
 
Sammanfattning 
Carin Gustafsson (V), Nina Jakku (V) och Lisa Stolpe (V) har inkommit med en motion 
om att stärka barns och elevers språkutveckling och att införa logoped i pedagogisk 
verksamhet. Pedagogiska utvecklingsenheten inom förskoleförvaltningen ansökte i januari 
2025 om stimulansmedel för att tillsätta en logoped på projektanställning fram till år 2027. 
Syftet är att komplettera redan befintlig kompetens inom enheten och att ytterligare höja 
kvaliteten i uppdraget att stärka språkutvecklingen för alla barn.  
 
Därför föreslår förskoleförvaltningen förskolenämnden att i sin tur föreslå 
kommunfullmäktige att motionen ska anses besvarad.  
 
Beslut 
1. Förskolenämnden godkänner förvaltningens förslag till yttrande. 
 
2. Förskolenämnden föreslår kommunfullmäktige att anse motionen besvarad. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Nina Jakku (V) meddelar en muntlig gruppreservation avseende sig själv och Ana Maria 
Stuparich (V). 
 

Yrkanden 
Nina Jakku (V) yrkar att motionen ska bifallas i sin helhet. 
 
Linda Obiedzinski (M) yrkar att motionens andra att-sats ska bifallas och att motionens 
första att-sats ska anses som besvarad. 
 
Ordföranden Mohamed Yassin (MP) yrkar att motionens båda att-satser ska anses 
besvarade, i enlighet med förvaltningens förslag till beslut. 
 

Beslutsgång 
Mohamed Yassin (MP) hanterar ärendet genom att behandla motionens att-satser, en i 
taget. 
 
Ordföranden frågar om det är nämndens mening att föreslå motionens första att-sats 
"Uppdra åt grundskolenämnden att tillförse att samtliga grundskolor och anpassade grundskolor har 
tillgång till skollogoped med tillräcklig och likvärdig bemanning" som besvarad eller bifallen. 
Mohamed Yassin (MP) finner att nämnden föreslår att motionens att-sats ska 
vara besvarad. 
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Därefter hanterar Mohamed Yassin (MP) motionens andra att-sats "Uppdra åt 
förskolenämnden att tillförse att samtliga specialpedagogiska team har tillgång till logoped med tillräcklig 
och likvärdig bemanning" och frågar om det är nämndens mening att föreslå att-satsen vara 
besvarad eller bifallen. Mohamed Yassin (MP) finner att nämnden anser att även 
motionens andra att-sats ska föreslås vara besvarad. Nina Jakku (V) begär votering som 
genomförs enligt följande: 
 
Ordföranden föreslår att Ja-röst innebär att motionen föreslås besvarad och Nej-röst 
innebär att motionen föreslås vara bifallen. Omröstningsordningen godkänns av nämnden. 
Resultatet blir 8 Ja-röster och 5 Nej-röster. Resultatet innebär att nämnden föreslår att även 
motionens andra att-sats ska vara besvarad, se voteringslista bilaga 12. 
 
Mohamed Yassin (MP) ber därefter nämnden att ta ställning till yttrandet i sin helhet och 
finner att nämnden godkänner förvaltningens yttrande. 

Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse Förskolenämnden 250611 Remiss angående Motion om att 

stärka barns och elevers språkutveckling och införa logoped i pedagogisk 
verksamhet 

• Förslag till Yttrande över Remiss angående Motion Carin Gustafsson (V), Nina 
Jakku (V) och Lisa Stolpe (V) om att stärka barns och elevers språkutveckling och 
införa logoped i pedagogisk verksamhet 

• Motion Carin Gustafsson (V), Nina Jakku (V) och Lisa Stolpe (V) om att stärka 
barns och elevers språkutveckling och att införa logoped i pedagogisk verksamhet 

• Följebrev Motion Carin Gustafsson (V), Nina Jakku (V) och Lisa Stolpe (V) om att 
stärka barns och elevers språkutveckling och införa logoped i pedagogisk 
verksamhet 
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Malmö stad  
Förskolenämnden 

Voteringslista 
 
Mötesdatum 
2025-06-11 

 
 

 

Voteringslista: § 93 
Ärende: Nämndinitiativ från Nina Jakku (V) och Ana Maria Stuparich (V) - Granska 
förskollärartäthet i fristående förskolor,  FSKF-2025-6865 
 
Voteringslist(or) 
 
Bilaga 12. Votering om yrkande från Nina Jakku (V) och Linda Obiedzinski (M) om att 
motionens andra att-sats ska förelås bifallen. Ja-röst för besvarad och Nej-röst för bifallen 

Ledamot Ja Nej Avstår 
Mohamed Yassin (MP), Ordförande Ja   
Zinaida Kajevic (S), Vice ordförande Ja   
Linda Obiedzinski (M), Andre vice ordförande  Nej  
Peter Johansson (S), Ledamot Ja   
Nada Johansson (S), Ledamot Ja   
Yakup Veysel (S), Ledamot Ja   
Leon Nawrot (L), Ledamot Ja   
Pernilla Röjner (M), Ledamot  Nej  
Jan-Eric Johansson (M), Ledamot  Nej  
Michael Hård af Segerstad (SD), Ledamot Ja   
Arian Bagher (SD), Ledamot Ja   
Nina Jakku (V), Ledamot  Nej  
Ana Maria Stuparich-Clementi (V), Ledamot  Nej  
Resultat 8 5 0 
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§ 91 Utbildningsdag för förskolenämnden den 15 augusti 2025 

FSKF-2025-5758 
 
Sammanfattning 
Efter nämndens utbildningsdag i maj 2025 konstaterades ytterligare behov av fördjupning 
kring en uppdaterad strukturersättningsmodell. Med anledning av detta föreslås en 
kompletterande utbildningsdag under förmiddagen den 15 augusti. 
 
Beslut 
1. Förskolenämnden beslutar att det hålls en utbildningsdag den 15 augusti 2025. 
 
2. Förskolenämnden beslutar att arvode och ersättning för förlorad arbetsförtjänst utgår för 
samtliga ledamöter och ersättare i nämnden vid tillfället. 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse Förskolenämnden 250611 Utbildningsdag för förskolenämnden 

den 15 augusti 2025 
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§ 92 Information om förutsättningar för att ta fram en enkät till 
medarbetare med koppling till förskoleenkäten 

FSKF-2025-6725 
 
Sammanfattning 
Förvaltningen redogör muntligen kring det arbete som hittills genomförts med anledning 
av uppdraget från förskolenämnden den 21 maj 2025 om att ta fram förslag till upplägg för 
en enkät till medarbetare med relevanta frågor om förskolans verksamhet, exempelvis 
personalsammansättning, personalens upplevelser kring barngruppernas storlek samt 
personaltäthet, i syfte att tillhandahålla underlag för nämnden att kunna ta beslut om att 
införa en årlig medarbetarenkät som redovisas för nämnden varje år. 
 
Förvaltningen har kommit förhållandevis långt i arbetet med uppdraget men har inte 
kunnat slutföra det pga att tiden för arbetet varit begränsad. För att arbetet ska kunna 
slutföras föreslår förvaltningen att ärendet redovisas i sin helhet vid nämndens 
sammanträde i september 2025. 
 
Beslut 
1. Förskolenämnden har tagit del av informationen. 
 
2. Förskolenämnden beslutar att uppdraget kring att ta fram förslag till upplägg för en 
medarbetarenkät med koppling till förskoleenkäten redovisas i sin helhet vid nämndens 
sammanträde i september 2025. 
 
3. Förskolenämnden uppdrar till förvaltningen att till september månads nämnd ta fram det 
förslag till upplägg för en separat enkät till medarbetare som nämnden redan tagit beslut 
om, som innehåller delar om vad enkäten ska innehålla (exempelvis områden och 
frågeställningar), hur den ska genomföras, när ska den genomföras och hur den ska 
redovisas. 
 

Reservationer och särskilda yttranden 
Zinaida Kajevic (S) anmäler en muntlig gruppreservation för sig själv, Peter Johansson (S), 
Nada Johansson (S), Yakup Veysel (S) och Mohamed Yassin (MP). 
 

Yrkanden 
Linda Obiedzinski (M) yrkar om en ytterligare beslutsmening enligt följande: 
 
Förskolenämnden uppdrar till förvaltningen att till september månads nämnd ta fram det förslag till 
upplägg för en separat enkät till medarbetare som nämnden redan tagit beslut om, som innehåller delar om 
vad enkäten ska innehålla (exempelvis områden och frågeställningar), hur den ska genomföras, när ska 
den genomföras och hur den ska redovisas. 
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Ajournering 
Mötet ajourneras mellan kl. 12:40-12:48 
 

Beslutsgång 
Ordföranden Mohamed Yassin (MP) återupptar mötet och inleder med att fråga om det är 
nämndens mening att avslå eller bifalla Linda Obiedzinskis (M) yrkande. Ordföranden 
uppfattar att nämnden bifaller en ytterligare beslutsmening enligt Linda Obiedzinskis (M) 
yrkande. 
 
Avslutningsvis behandlar Mohamed Yassin (MP) ärendets tre att-satser på en gång och 
finner att nämnden ställer sig bakom dessa. 
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§ 93 Nämndinitiativ från Nina Jakku (V) och Ana Maria Stuparich (V) - 
Granska förskollärartäthet i fristående förskolor 

FSKF-2025-6865 
 
Sammanfattning 
Nina Jakku (V) och Ana-Maria Stuparich (V) har lämnat in ett nämndinitiativ om att 
uppdra åt förvaltningen att granska förskollärartäthet i fristående förskolor samt 
vidta åtgärder för de kommunala förskolor där lagenlig förskolärartäthet inte uppnås. 
 
Beslut 
1. Förskolenämnden uppdrar åt förvaltningen att bereda ärendet till ett kommande 
nämndsammanträde. 

Beslutsunderlag 
• Nämndinitiativ från Vänsterpartiet gällande Granska förskollärartäthet i fristående 

förskolor 
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